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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2024. március 7-ei, rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye:   Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Babai János, Elekes László, Feczkó Rita, 

Papp Péter Attila bizottsági tagok 

 

Távol vannak:  Ángyán István és Molnár István bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 15 óra 35 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

 

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat. Javasolta, hogy a zárt ülés előterjesztését a 

bizottság ne tárgyalja, mert alapvetően ez nem pénzügyi kérdés. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szóbeli módosítása 

alapján szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

31/2024. (III. 7.) határozata 

a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2024. március 7-ei, 

rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2024. március 7-ei, rendkívüli, nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. március 7-ei, rendkívüli, nyílt ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és szakmai beszámolója a 2023. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2024. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök röviden ismertette az előterjesztést. 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok hozzátette, hogy a tavalyi évben a tűzoltóságra fordított külön 

pénzeszközök, beruházások, elérték a céljukat. Az épület szigetelése megtörtént, és olyan mértékű 

energiamegtakarítást jelentett, amit nem is gondoltak. Gyakorlatilag az idei évben nem kell tüzelőanyagot 

vásárolniuk. Olyan mennyiségű faanyag megmaradt, hogy ilyen fogyasztás mellett a jövő évi telet is 

kibírják. Az ehhez kapcsolódó fatárolóépítéséhez az anyagbeszerzés megtörtént, gyakorlatilag félkész 
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állapotban van, mert a munka részét a saját dolgozóik adják. A létszámmal kapcsolatosan elmondta, 

cafetéria támogatást kaptak a nyár végén, és szerencsére sikerült megállítani a létszám-lemorzsolódást. 

Sőt apránként szeptember környékére picit emelkedik is a létszám. Nyilván azt nem tudhatják, hogy 

közben mi történik, de a lényeg az, hogy a létszámhelyzetük megfelelő és pozitív irányba haladnak ezen a 

téren is. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag tájékoztatásul elmondta, a tavalyi évhez képest a költségvetésben az 

emelkedés csak a bérfejlesztés, illetve a bérkiegészítés és a tavalyi évi néhány hónapos helyett az egész 

évi cafetéria juttatás emelte meg, tehát csak erre igényelt a tűzoltóság plusz költségvetési sort, illetve 

pénzt. 

  

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

32/2024. (III. 7.) határozata 

„Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és szakmai beszámolója a 

2023. évi támogatás felhasználásáról és a 2024. évi támogatási szerződés jóváhagyása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és szakmai 

beszámolója a 2023. évi támogatás felhasználásáról és a 2024. évi támogatási szerződés jóváhagyása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

Pályázati felhívás kiírása önkormányzati lakások bérbevételére 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök röviden ismertette az előterjesztést. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdésére – A pontrendszer nem a rendeletükben szabályozott? Minden 

pályázatkiírásnál változhat? – Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, igen, a képviselő-testület döntése 

alapján változhat. Az előterjesztéshez csatolt értékelési szempont a legutolsó pályázat kiírásának a 

szempontrendszere.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök véleménye szerint érdeke az önkormányzatnak az, hogy a rendelkezésre 

álló bérlakások a lehető leggyorsabban hasznosításra kerüljenek, hiszen akkor nyújtanak az önkormányzat 

számára valamilyen szintű bevételt. Tudomása szerint elég jelentős az érdeklődés. 

  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

33/2024. (III. 7.) határozata 

a „Pályázati felhívás kiírása önkormányzati lakások bérbevételére” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Pályázati felhívás kiírása önkormányzati lakások bérbevételére” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 15 óra 44 

perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő  

 elnök bizottsági tag 


